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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Hány bentlakásos szociális intézményi férőhely van ma Magyarországon?"
címmel a Házszabály 91 . 5-a alapján kérdést kívánok benyújtani Göncz Kinga miniszter
asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A 2006. évi költségvetésről szóló törvény tervezete kapcsán a bentlakást nyújtó szociális
intézmények állami normatív támogatását az Ifjúsági Szociális Családügyi és Esélyegyenlőségi
Minisztérium 50 500 bentlakásos intézményi férőhelyszám figyelembevételével tervezte .
Ugyanakkor 2005. augusztusában az Minisztérium által készített kormány-előterjesztés
mindösszesen 45 263 bentlakásos intézményi férőhelyszámmal kalkulált .

Tekintettel arra, hogy az elmúlt néhány hónapban ilyen mértékű férőhelyszám-bővülésről nincs
információm, megítélésem szerint a kormányzat jelentős új férőhely kialakításával számol a 2006 .
év folyamán .

Ennek ellentmond azonban az a tény, hogy a kormány támogatta Jauemik István 17700/1202-es
számon benyújtott kapcsolódó módosító indítványát, melynek értelmében a „személyes
gondoskodást nyújtó szociális, illetve gyermekjóléti, gyermekvédelmi intézmény, szolgáltatás nem
állami fenntartója 2006 . évben akkor részesülhet normatív hozzájárulásban, ha [az a Magyar
Köztársaság 2005 . évi költségvetéséről szóló 2004 . évi CXXXV. Törvény 30 . S-ának (6)
bekezdésében foglaltaknak megfelel] a személyes gondoskodást nyújtó szociális intézmény és a
falugondnoki szolgálat, működésének engedélyezéséről, továbbá a szociális vállalkozások
engedélyezéséről szóló 188/1999 . (XII.16.) Kormány rendelet, illetve a gyermekjóléti és
gyermekvédelmi szolgáltató tevékenység engedélyezéséről, valamint a gyermekjóléti és
gyermekvédelmi vállalkozói engedélyről szóló 259/2002 . (XII.18.) Kormány rendelet szerinti
működési engedéllyel 2006 . január 1-jén rendelkezik" .
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Feltéve, hogy az Ifjúsági Szociális Családügyi és Esélyegyenlőségi Minisztérium sem tud több ezer
állami beruházásban induló férőhelyről a jövő év folyamán, és az idei év második felében sem
kezdte meg közel ötezer férőhelyen új intézmények egész sora a működését, nem valószínű, hogy
az 50500-as férőhelyszámot valóban kihasználná jövőre az ágazat .

Mekkora az Ifjúsági Szociális Családügyi és Esélyegyenlőségi Minisztérium adatai szerint jelenleg a
ténylegesen működő férőhelyszám a bentlakásos szociális intézményekben?

Mit tervez a kormány azzal a pénzzel, amit annak a közel ötezer férőhelynek a finanszírozására
tervezett, amely jövőre nem lehet működési engedélyt kapni a kormány által támogatott
kapcsolódó módosító indítvány szerint?

Várom válaszát .

Budapest, 2005 . december 13 .

Harrach Péter
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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